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РЕФЕРАТ

Дипломная работа: 61 с., 16 рис., 36 источников, 8 прил.

РЕЧЕВАЯ КОММУНИКАЦИЯ, СТРАТЕГИЯ, РЕКЛАМА, РЕКЛАМНЫЙ 
ТЕКСТ, ТАРГЕТИНГ, КУЛЬТУРНЫЙ ПОДТЕКСТ, КОНЦЕПЦИЯ, ГЕНДЕР, 
СТЕРЕОТИП

Объектом исследования являются гендерные стереотипы в англо- и 
русскоязычных рекламных текстах (на материалах ОАО “Полесье”).

Предметом исследования является русско- и англоязычные рекламные 
тексты.

Цель работы: анализ специфики употребления гендерных стереотипов в 
англо- и русскоязычных рекламных текстах с учетом лингвокультурных и 
прагматических особенностей (на материалах ОАО “Полесье”).

Методы исследования: методы теоретического анализа, метод сплошной 
выборки, метод сопоставительного анализа оригиналов и переводов.

Исследования и разработки: исследована частота употребления 
гендерных стереотипов в русско- и англоязычных рекламных текстах, проведен 
тщательный анализ материалов ОАО “Полесье”, в частности, описание изделий, 
тканей, способов производства верхнего трикотажа.

Научная новизна: ряд частных наблюдений и выводов, полученных в 
результате анализа конкретного материала ОАО “Полесье”.

Область возможного практического применения: профессиональная 
русско- и англоязычная литература в области рекламы верхнего трикотажа и иных 
изделий, сфера легкой промышленности и предприятия, занимающиеся 
производством трикотажных изделий, тканей и нитей.

Автор работы подтверждает достоверность исследования, а также то, что 
все заимствованные из литературных и других источников теоретические, 
ме'гс^Т^оаилги-^^сские и методические положения и концепции сопровождаются 
ссылками на их авторов.
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SUMMARY

Diploma work: 61 pages, 16 drawings, 36 sources, 8 applications

SPEECH COMMUNICATION, STRATEGY, ADVERTISING, ADVERTISING 
TEXT, TARGETING, CULTURAL SUBTEXT, CONCEPT, GENDER, 
STEREOTYPE

The object of the study: gender stereotypes in English- and Russian-language 
advertising texts (on the materials of JSC “Polesie”).

The subject of the study: Russian- and English-language advertising texts.
The purpose of the work: analysis of the specifics of the use of gender 

stereotypes in English- and Russian-language advertising texts according to 
lingiocultural and pragmatic features (using the materials of JSC “Polesie”).

Research methods: methods of theoretical analysis, the method of continuous 
sampling, the method of comparative analysis of originals and translations.

Research and development: the frequency of the use of gender stereotypes in 
Russian- and English-language advertising texts was investigated, a thorough analysis 
of the materials of JSC “Polesie”, in particular, a description of products, fabrics, 
methods of production of upper knitwear.

Scientific novelty: a number of private observations and conclusions obtained as 
a result of the analysis of specific material of JSC “Polesie”.

The field of possible practical application: professional Russian- and English- 
language literature in the field of advertising of upper knitwear and other products, the 
sphere of light industry and enterprises engaged in the production of knitwear, fabrics 
and threads.

The author of the work confirms the reliability of the study, as well as the fact 
that all theoretical, methodological and methodological provisions and concepts 
borrowed from literary and other sources are accompanied by references to their 
authors.
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